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Berešová: 
Z mestskej polície tu bolo povedané, akože mládež, vytláčame ju z jedného miesta, presúvajú 
sa na druhé miesto, aj my sme boli mladí, aj my sme sa presúvali, ale stále boli nejaké, 
organizované nejaké diskotéky. Prečo naša mládež, ktorí majú autá presúvajú sa na Šíravu, do 
Michaloviec, presúvajú sa do Vranova? Však my sme mesto Trebišov. My nemáme priestory? 
A čo priestory bývalej KaSky?  Však sú presne upravené na tento účel, a sú zatvorené. 
Ponuka bola robiť nejaké podujatia, neprijali sme ju. Čo čakáme? 
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka otázky diskoték, ak sa bavíme o téme diskotéka, tak isto viete, že mnohé 
z diskoték, tzv. vychytených diskoték sa nachádzajú v periférii mesta, alebo v okrajových 
častiach, prípadne v rekreačných centrách, čo vlastne potvrdením je to, že takými známymi 
disco strediskami sú hlavne priestory pri vodných nádržiach tu v blízkom okolí. Sama dobre 
viete, alebo máte takúto informáciu, že aj priestor o ktorom ste hovorili, to znamená stará 
KaSka sa nachádza vo vnútroblokovom priestore v blízkosti Škultétyho ulice a zo strany 
obyvateľov nebola práve dobrá odozva na realizované diskotéky, ktoré sa tam uskutočnili 
v roku 2014. Čiže aj z tohto dôvodu si neviem dobre predstaviť, aby sme začali organizovať 
diskotéky v priestoroch priamo v strede mesta, tým pádom posúvali nočný kľud, alebo hodiny 
nočného kľudu. Stretávali by sme sa s tým, čo sa bežne deje pravidelne pri diskotékach, alebo 
pri zábavách takéhoto typu a pritom máme na to vyčlenené priestory napr. v parku, alebo 
v blízkosti parku, keď sa nám ozývajú obyvatelia neďalekých priľahlých ulíc. Takže, len 
z toho dôvodu upozorňujem, že orientovať diskotéky priamo do stredu mesta, alebo do 
blízkosti bytových jednotiek, nie je najvhodnejším variantom.  
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